
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: mario1950@hetnet.nl [mailto:mario1950@hetnet.nl]  
Verzonden: vrijdag 9 juni 2017 22:58 
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht 
Onderwerp: Onderhoud openbaar groen 
 
 
>----Origineel Bericht---- 
>Van : mario1950@hetnet.nl 
>Datum : 09/06/2017 22:56 
>Aan : Griffie@stichtevecht.nl 
>Cc : pimbout@ziggo.nl, e.swerts@kpnmail.nl, PvdA@robertkoops.nl,  
>pleun.pvda@gmail.com, dvdw01@gmail.com, maarten.van.dijk@hetnet.nl  
>Onderwerp : Onderhoud openbaar groen 
 
 
Technische vragen 
 
Het valt de fraktie van de PvdA de laatste weken op dat er veel meldingen/klachten via fixi bij de 
gemeente binnenkomen met betrekking tot het onderhoud van het openbaar groen. 
 
Het betreft vooral onkruid, schoffelen, snoeien en maaien. 
 
In het bijzonder wordt door bewoners aandacht gevraagd voor het snoeien van groen in het kader van 
de verkeersveiligheid. 
 
Veel bewoners vinden dat het openbare groen niet op het gewenste c.q. afgesproken niveau 
onderhouden wordt. 
 
Volgens onze waarneming is er sprake van een forse toename van het aantal meldingen ten opzichte 
van de afgelopen jaren. 
 
Vragen: 
 
1) Hoe verklaart u de forse toename van het aantal meldingen van bewoners rond het openbaar 

groen?; 
2) Heeft dit een relatie met het nieuwe IBOR? 
3) Op welke wijze kunnen bewoners op basis van het plan van aanpak van de nieuwe 

groenaannemer betrokken worden bij het onderhoud van het openbaar groen, zoals zelfbeheer 
en maatwerk? 

4) Wat gaat u eraan doen om het aantal meldingen fors te laten verminderen? 
5) Bent u bereid om de bewoners regelmatig over het groenbeleid in ruime zin te informeren? 

(zie gemeente Woerden). 
 
Fraktie PvdA 
Mario van Dijk/Els Swerts 
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